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Verslag Dagstart

Dashboard

We moeten voorzichtig zijn met stellen dat de zomerpiek is bereikt. Er zijn hier wel een aantal

indicatoren voor, zoals een daling in het aantal positieve testen en een lichte daling in het aantal

ziekenhuisopnames. Echter zit de R-waarde gemiddeld net onder de 1, maar voor BA.5 nog net

boven de 1. Bovendien zijn de rioolwatercijfers in de afgelopen weken niet gedaald. Het is dus nog

een gemengd beeld. Het kan zo zijn dat de dalende lijn is ingezet, maar met de nieuwe variant is

dit nog niet zeker.

Het team is verder bezig met het zomerproject om het Dashboard gebruikersvriendelijker te

maken, en met name om de gebruiker meer duiding te geven over wat de cijfers betekenen. Het

team wil in september een nieuwe homepage voor het Dashboard hebben.

Data en ontwerp

Gisteren is tijdens de stand-up al toelichting gegeven over de datatoegang voor het

oversterfteonderzoek.

Verder is sinds 5 juli de website Mijn Vraag Over Corona live gegaan. Op deze website is informatie

over verschillende vragen rondom corona te vinden, met links naar andere websites. De website is

ontwikkeld in samenwerking met het LCCB en het RIVM, op basis van advies van de Gedragsunit
om één website te maken met alle belangrijke informatie. Ook volgens de

dienstverleningsstrategie is het belangrijk dat er eenduidige communicatie is vanuit verschillende

kanalen. Mocht een ander team bezig zijn met het uitwerken van diensten, dan kunnen ze contact

opnemen met het team.

Vaccinaties

Vandaag is het eerste overleg van het expertteam COVID-19 vaccinaties (OMTV), en vanmiddag
om 14.00u is een briefing doorFie Daarna zal het team wachten op een schriftelijk
advies, om vervolgens zo snel mogelijk besluit te nemen en de Kamer te informeren. Dit zal

waarschijnlijk binnen een week gebeuren.

Testen en traceren

Eind augustus is een heroverwegingsmoment om te kijken naar de levering van zelftesten voor

onderwijsinstellingen tot eind 2022. Aangezien het epibeeld niet echt is verbeterd, is het idee om

deze zelftesten wel te leveren. Rond de herfstvakantie zal er weer een heroverwegingsmoment zijn
om te kijken naar de levering voor volgend jaar.

Het team is verder bezig geweest met het stopzetten van een bekostigingsroute, die liep via het

OGZ-budget van het RIVM. Wat dit inhield is dat bij testen via de huisarts en zorginstellingen de

lab diagnostiek werd betaald vanuit het OGZ-budget. Met het huidige testbeleid is dit echter niet

meer van toepassing, waardoor dit moest worden teruggebracht naar het reguliere proces. Mocht

een ander team bezig zijn met het terugbrengen van een pandemieproces naar een regulier
proces, dan kunnen ze contact opnemen met het team.

Maatregelen

De sectorplannen zijn gisteren op de website van VNO-NCW geplaatst. Er missen nog wel een

aantal sectorplannen, dus EZK hier nog druk mee bezig. Zodra de plannen online staan kunnen ze

beoordeeld worden. Medio augustus zal een reflectie komen op de sectorplannen, en dan zal in

september de uitkomst van de sectorale aanpak richting de Kamer kunnen.

Coordinatie COVID-19 Besluitvorming (CCB)-team

Vanuit CCB was er geen update.

Wel werd vanuit CCB een vraag gesteld over de media-aandacht voor de dwangsommen die VWS

moet betalen om stukken niet openbaar te maken. Het antwoord hierop is dat VWS niet zozeer

betaalt om stukken niet openbaar te maken, maar om dit in ons eigen ritme te kunnen doen.
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De WOB verzoeken die binnenkomen worden op volgorde afgehandeld. Sommige mensen met

WOB verzoeken beginnen een procedure bij de rechter, die kan bepalen dat informatie per een

bepaalde datum openbaar moet worden. VWS geeft geen voorrang aan de WOB verzoeken van

deze mensen, waardoor VWS voor iedere dag die over de datum heen gaat moet betalen. VWS

houdt het eigen ritme aan, omdat ze mensen niet willen aanmoedigen om procedures bij de

rechter te beginnen.

Burgerbrieven

Het aantal brieven is nog steeds aan het dalen. Er staan nog 323 mails open, terwijl dit er vorige
week 409 waren. Op het gebied van testen/reizen komen nog problemen binnen omtrent het

aanmaken van herstelbewijzen en vragen van mensen die Nederland willen inreizen.

Juridisch

De eerste tranche Wpg is door naar de Raad van State, die waarschijnlijk 10 augustus advies zal

geven.
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COVID-Zorg

Gisteren is tijdens de stand-up al toelichting gegeven over de IC-opschaling.

Op 5 juli zijn moties aangenomen door de Tweede Kamer op het gebied van post-COVID,
waaronder een motie betreffende een expertisecentrum. Hierover heeft het team intern overleg
gehad, en morgen zal het eerste medewerkersoverleg plaatsvinden met betrokkenen. Het doel is

om te werken naar het directeurenoverleg in augustus, zodat input geleverd kan worden in de

eerstvolgende Kamerbrief na het zomerreces. De insteek van VWS is momenteel dat we eerst

gezamenlijk willen starten met een onderzoeksprogramma.


